
 
referat 
 
 
Dato: den 12. december 2022 Tid: 17.00 – 19.00 

 
Sted: Kulturhuset 

Navn Funktion Afbud 
Karin Jessen (KJ) Formand  
Bo Jessen (BJ) Kasserer  
Kim Rockhill (KR)   
Kurt Johansen (KJ) Byggegruppeansvarlig  
Ulla Riis Madsen Referatansvarlig  
Poul Østergaard (PØ) Byggeansvarlig  X 
Pia Seeberg Erlund (PSE) Cafe gruppe ansvarlig   

 
 Dagsorden Referat Ansvarlig/ deadline 
Nr. 1 Valg af ordstyrer og referent Ordstyrer: Karin, Referent: Ulla  
Nr. 2 Godkendelse af referat fra september 2022 godkendt  
Nr. 3 Godkendelse og prioritering af dagsorden godkendt  
Nr.4. Tagprojekt: 

1. opfølgning på indvendige inddækninger fra sidste 
BS møde. 
 
 
 
2. Der er kommet en ekstra regning fra Eg på 
140.000kr. Dette er diskuteret med Eg og er på den 
baggrund sat ned til 116.000kr, så der nu mangler 
ca.122.000kr i det samlede tagprojekt på nuværende 
tidspunkt.  
 

 
1. Indvendige inddækninger har vi fået tilbud på fra Lotte 
Brøns´s søn. Han har tilbudt at lave det første vindue mod 
betaling af materialer. Timm og barnebarn Jeppe deltager i 
dette og vil så kunne udføre de andre to inddækninger. 
 
2. Vi har tidligere besluttet at forsøge at optage et 
kreditforeningslån til at dække dette, mod at forhøje 
lejeindtægten. Vi kan ikke vide om der kommer flere ekstra 
udgifter. Vi skal overveje at indtænke tilbagebetaling af de 
private indskud i samme proces. 
Vi vil i øvrigt arbejde videre med at lave initiativer der kan 
samle penge ind. 
 

 
 
 
 
 
 
Bo 
 
 
 
 
 
 
 



 
3. Tømreren laver skotrender i denne uge og går i 
gang med det øvrige arbejde i uge 1.  
 
 
 
 
 
 
 
 
4. Toiletprojektet går i gang når tagprojektet starter. 
 
 

3. Vi har lukket i kulturhuset til tagprojektet i januar og februar. 
 
Bo taler med Brian om hvor meget der skal tømmes i det store 
rum. Vi annoncerer på FB gruppen om der er nogen der vil 
hjælpe med at tømme mandag d.2.januar kl.10. Kim medtager 
flyttekasser. 
 
Alle reoler samles på midten af gulvet. Hylder tømmes og 
indholdet lægges i kasser. Borde og stole skal tømmes.  
 
 
4. Vi sætter gang i processen fra uge 2. Vi holder byggemøde 
d.29.12 kl. 10-11. 

Pia 
 
Kim 
 
 
 
 
Pia/ Ulla 

Nr.5 Status på overgang af drift af cafe til foreningen Regnskabet deles op i to, hvor kulturhuset har drift af selve 
huset og foreningens regnskab står for al drift af cafeen og 
betaler 80% af det indtjente dækningsbidrag til kulturhusets 
aps.  

 

Nr. Evt. Vi har fået midlertidig spiritusbevilling til kl. 24, ind til den 
endelige godkendelse kommer fra kommunen. 
 
Vi vil gerne sælge almindelige øl, samt vin, ud over bryggeriets 
øl. Cafegruppen finder ud af hvad prisen skal være. 
 
Bryggeriet sælger øl i kommission, hvor cafeen får 5 kr pr stk.  
 
Næste nyhedsbrev kommer i december. 
 
Karin og Bo er bortrejst i januar og februar. Vi indkalder til BS 
online ved behov. Resten af bestyrelsen mødes efter behov. 
 
Visionsdag d.12.marts. Karin laver oplæg til dette. 
 
Næste BS møde d.5.marts kl 10-12.  

 
 
 
 
 
 
 
 
Karin 

    
 


